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Uvod
Veličanstvena služba William Branham-a je  bio  odgovor  Svetog

Duha na proročanstva Svetog Pisma iz Malahije 4:5-6, Luke 17:30, i
Otkrivenja  10:7.  Ova  služba  koja  je  obišla  svet  bila  je  kulminacija
mnogih drugih Biblijskih proročanstava i  nastavak Božijeg delovanja
Njegovim Duhom na kraju vremena. O ovoj službi se govori u Pismu,
kao o onoj koja treba pripremiti ljude za drugi dolazak Isusa Hrista.

Naša molitva je, da ova odštampana Reč bude upisana u vaše srce
dok pažljivo sa molitvom budete čitali ovu propoved.

Mnogi  napori  su  načinjeni  da  bi  vam  se  obezbedio  tačan  i  ne
skraćen  tekst  transkripcije,  no  ipak  Engleski  zvučni-audio  snimci
najbolje predstavljaju propovedi koje je propovedao brat Branham.

Zvučne-audio i tekstualne forme više od 1.100 propovedi koje je
propovedao William Branham su dostupne i mogu se besplatno skinuti
(download) i štampati na mnogim jezicima sa:

www.messagehub.info
Ovaj tekst se može kopirati i deliti besplatno, dokle god se to čini u

celini i u ne izmenjenom obliku.



Anđeo Gospodnji
Hvala  ti  brate.  Dobro  veče  prijatelji.  Vrlo  sam  sretan  što  sam

ponovo ovde večeras da bi se molio za bolesne i namučene. I verujem
da  će  ovo  biti  veliko  veče,  da  niko  ovde  ne  ostane  bolestan  ili  na
nosilima ili  ma kako kada se služba večeras završi.  Neka bi Gospod
dodao Svoje blagoslove.
Mislim da sam previše ozvučen: jer dolazi odjek. Pa, osećam se dobro
večeras i upravo sam sretan. Imao sam dobru molitvenu sezonu i čini se
da je naš Gospod bio toliko blizu, i ja Ga upravo molim od sveg srca,
ako će On dopustiti da skup bude još silniji nego što smo do sada imali,
da siroti, jadni i u potrebi budu večeras isceljeni od svih mogućih bolesti
i ostalih stvari. Molim se da Gospod daruje Svoju milost.
A sada želim da… Upravo sam slušao pre par trenutaka poruku brata
Hall-a o natprirodnom. Bilo je zaista predivno. Cenim to: da mi radimo
sa natprirodnim. A svako ko dolazi Bogu mora verovati da On jeste i da
nagrađuje one koji pažljivo traže Boga. Dakle, mi ne radimo sa onime
što vidimo ili osećamo, već s onim što verujemo. Da li je to tačno?
Glas mi je malo promukao. Hvala vam. Možete li vi čuti koji ste skroz
tamo pozadi? Skroz tamo nazad pozadi, možete li čuti kako treba? To je
dobro. Hvala vam. Nemam baš neki previše glasan glas,  i  od samog
početka nisam previše velik, tako da je to…Kada sam se rodio imao sam
nešto preko dve kile, i na neki način loše sam počeo. I ja nisam… Ja
sam zaista… A želeo sam biti veći radi jedne svrhe: da bi imao više
mesta  u  sebi  da  još  više  volim Gospoda.  Imao sam upravo… I  ako
postoji  ma  koji–ako  je  On  draži  i  bolji  velikim  ljudima,  ja  im  se
zasigurno divim, zato što je On sigurno predivan prema meni. I ja Ga
ljubim od sveg srca. Pitam se kako sam uopšte prošao sve te godine dok
sam živeo bez Njega. Bilo je to…
Pričao sam mom malom sinu. Ako bilo šta žalim u životu je to što nisam
bio obraćen Njemu još kao mali dečak, i služio Mu.
Dakle, mi ćemo večeras uzeti naš… Jer mi shvatamo, znajući da se još
jedna služba održava u gradu (Toga sam veoma svestan.), o službi brata
Freemena, a naše grupe još nisi baš velike. I dok je još to, bio sam–
upravo sam pomislio da bih možda uzeo nekoliko minuta svako veče da
malo poučavam iz Reči i da pokrenemo jednu – možda malu seriju iz
Knjige  Izlaska  odavde,  i  da  upravo  govorimo iz  toga  pomalo  svake
večeri i da pazimo na sat i da pokušamo izaći na vreme pošto bi voleli
imati mali molitveni red. Dakle, svake večeri…
A brat Hall je rekao pre par trenutaka (Ako sam ga ispravno razumeo,
jer sam bio dole u prizemlju, ili dole u drugom odeljenju crkve tamo
dole.)  da  vodstvo,  upravitelj  skupa  želi  nadahnuti  veru  da  bi  svaka
individua prihvatila Hrista kao svoga Iscelitelja i da ozdravi. To i jeste
svrha skupa.  Razumete?  Za mene je  skoro  nemoguće da  stignem do
svakog pojedinog. A ja žurim najbrže što mogu. Ako ćete zapaziti, sa
svakim pacijentom, kada mislim da je dovoljno vere tamo, ja nastavljam
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dalje  i  molim se  za  osobu.  Dakle,  bilo  bi  to  upravo  isto  za  svakog
pojedinog  od  vas  koji  ste  tamo  u  publici.  Svaki  od  vas  koji  će  to
prihvatiti i verovati, biće to isto i za vas kao što je i za ove ovde gore.
Dakle, jedino što ovo čini osobama koje dolaze na podijum, to skoro
može reći da li je to prava, prava vera ili ne.
Dakle, vi ste me sretali na ulici i rekli: “Brate Branhame, a šta je sa…”
Ja verovatno ništa o tome ne znam. Ali sada, kada me neko sretne na
podijumu, onda to više nisam ja koji  govorim. Kada čujete moj glas
kako govori dok je u toku nadahnuće, ja manje to kontrolišem nego što
vi znate šta ćete reći na dan sledeće Nove godine. Ja nad time nemam
kontrolu; To govori samo od Sebe. To jeste moj glas, a ja slušam sebe
kako govorim upravo kao što vi slušate sebe kako ja sada govorim. Ja
čujem sebe, i šta To govori ljudima. I onda ja znam… Nekada uhvatim
njihov um, i ja ću tamo čekati, i nakon izvesnog vremena ja ću čuti šta
To govori, upravo čujem sebe kako govorim, kako govorim ljudima. To
je jedno veoma neobično osećanje. I pod tim pomazanjem, budući da su
moje službe jedna za drugom, za mene je najbolje da ne budem previše
dugo pod Time u toku jedne službe.
I Mojsiju je od davnina bilo predano – Gospod mu je predao dva znaka
da bi ljudi verovali. I on je pokazao jednom te znake i to je bilo sve što
je on učinio. Izrael je od tada pa nadalje verovao i pratio je vođu. Pa, ti
znaci,  nisu zbog toga da bi pratili  mene, već da sledite ono što vam
govorim. A taj znak je ovo: da vi morate slediti Gospoda Isusa Hrista.
Sveti Duh će vas voditi.
A onda kada vam je rečeno nešto ovde gore na podijumu, vi to morate
verovati od sveg srca. A svrha toga je da ljudi… Možda će biti nekoga
večeras u molitvenom redu koga poznajem, da sam ga sreo na nekom
drugom mestu. Moguće da dok je to pomazanje aktivno da ih čak ne bih
ni prepoznao: ponekad prepoznam a ponekad ne. No ako ću ja, dakle…
Dakle, sreo sam… Dva ili tri puta sam sreo ljude na takav način, ali
veoma retko. Onda za mene nema načina da ja znam šta nije u redu sa
tim pacijentom ili šta su oni učinili u svom životu. I mnoge stvari koje–
koje oni ne žele da budu rečene ovde gore na podijumu, no ja tu ne
mogu ništa, jer To govori samo od Sebe.
Dakle… I ako vam To tačno kaže šta je bilo u vašem životu, a vi to
znate, vi–vi ste onda toga svesni, i vi ste svesni… Kao prva stvar kada
dolazi pacijent,  ako ćete ih posmatrati  kada oni dolaze u poštovanju,
kada dođu istinski blizu, pogledajte promenu u izrazu njihovih lica. To
će promeniti mene, i ja…Neki od njih…
Tamo se pozadi nalazi slika kada je Anđeo Gospodnji bio nada mnom,
kada su to fotografisali.  Rekli  su: “Brate Branhame,  pa to ne liči  na
tebe.”  Ne,  to  postavlja… Kada je  To  toliko  blizu  vas,  To  vas  onda
menja; vi ste–u tome je nešto drugačije, vi ste…nešto se desi. A onda
kada dolazi pacijent, oni će… Ako su vernici… Dakle, ako ste nevernik,
ako ste došli samo radi radoznalosti, ili ste možda malo skeptični što se
Anđela Gospodnjeg tiče, vi to nikada nećete zapaziti. Vidite, samo oni
koji  traže  Boga su  oni  koji  nalaze  Boga.  Samo oni… Kada je  žena
dotakla skute Njegove haljine, pa rekla je: “Ako Ga samo dotaknem,
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ozdraviću.” Pa, ona je mislila da će doći sila odatle; i ona je dobila ono
što je želela.
Ali oni koji su stavili krpe preko Njegovog lica i udarali Ga po licu i
govorili:  “Dakle,  ako si  prorok, prorokuj i  reci ko te je udario.” Oni
uopšte nisu osetili nikakvu silu. Oni nisu bili usmereni na ta osećanja.
Oni to nisu verovali. Ali oni koji su to verovali su bili oni koji su to i
primili. I tako je to sa spasenjem. Oni koji veruju Bogu…
Ako bi  neko  rekao:  “Ja  ne  verujem u  krštenje  Svetim Duhom.”  On
nikada neće biti u stanju da To primi dok ne počne to verovati. To je
tačno. Vi to morate verovati. Jer sve Božije stvari su po veri.
I onda kada vidite osobu koja je ovde…Prednost toga što su oni ovde na
podijumu… Obično ja nikada ne bih održavao molitvene redove, samo
bih stajao pred slušateljstvom i možda govorio ljudima direktno… Ja
sam  to  učinio,  no  to  je  toliko  naporno.  Obično  moram  čekati  dok
pomazanje ne postane zaista duboko i onda možda mogu izdvojiti ljude
na mestima gde se nalaze–te bolesne koji  su u publici.  Često viđam
ljude koji su hromi, ili namučeni, ili nešto tome slično, i ja znam šta sa
njima nije u redu, no to nije tajna; svako može videti da je neko hrom.
To… Svako bi mogao reći: “Pa, sigurno da je on mogao reći da ta osoba
ima artritis.  Pa  naravno,  pogledajte  ih  skroz  su hromi.  A da  je  onaj
čovek slep, pa ti ljudi ga vodaju okolo, pa naravno da je on slep. Pa
sigurno, to bi mogao svako znati.” No osoba koja vam izgleda zdrava i
onda dođete i kažete toj osobi, dakle, tu je razlika. To je gde nastupa taj
tajanstveni  deo,  a  to  nije  tajna,  to  je  radi  ljudi,  da  bi  Božija  deca
prepoznala da je Njihov Spasitelj Prisutan. Razumete li?
Zaista verujem da je dolazak Gospodnji na dohvat ruke. I ove stvari se
ne bi dešavale, deco Božija, osim ako se nešto neće dogoditi. Dakle, ja
ne tvrdim da znam sve Božije stvari. I ja ne kažem da je ovo ono što mi
je Gospod rekao, jer često ja kažem ovo: “Ja verujem ovo i ja verujem
ono.” Kao što i vi to činite. A to još ne čini da to bude tako. Ja mogu…
Kažete: “Brate Branhame, ti se moli za mene. Da li ti veruješ da ću ja
ozdraviti?” Da, ja to mogu verovati, ali ja to neću znati dok mi On to ne
kaže da je tako. A onda kada vidim u viziji da je to tako, onda znam da
će to tako biti. I čineći tako, to sa druge strane malo slabi moju veru
(Razumete?), zato što ja gledam uvek na tu izravno sigurnu stranu. I to
je  ono što  povredi  često.  Ljudi  se  trude da  dođu u  red  da  bi  dobili
direktnu potvrdu sa te sigurne strane onoga što će im se desiti.  Da li
vidite na šta mislim?
I onoliko koliko ja to znam, po svom najboljem znanju, što se tiče svih
ljudi koji su došli pred mene da se molim za njih, nikada još nije bilo
niti  jednom u mom životu,  a  da  se  mogu setiti  da sam se molio  za
bolesne i video apsolutno u viziji i rekao im da ih je Gospod Isus iscelio
a da nisu ozdravili. Dakle, nikada to nisam video u svom… Razumete,
nikada to nisam video… Video sam…
Često sam viđao ljude na podijumu i znao sam da će umreti: sve postane
mračno oko njih. I znao sam da neće dugo. Rekao bih: “’Idite, i neka
vas  Gospod  Isus  blagoslovi.  Idite  i  verujte  u  Boga.”  Dakle,  On  mi
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pokazuje da je na toj osobi smrt, i ja to ne mogu pobediti. Možda ako
bih mogao izvesno vreme sesti sa tom osobom, razgovarati sa njima,
dvadeset, trideset minuta, nekada i sat, i upravo razgovarati sa osobom
dok mi Bog ne pokaže viziju, i onda bi možda bilo rečeno nešto osobi
što bi je navelo da se pokaje ili nešto što je možda – ili neko obećanje
koje  bi  oni  mogli  dati  Bogu  koje  bi  moglo  dovesti  na  njih  Božiju
naklonost i isceli ih, jer mnogo puta Bog nešto izgovori i onda promeni
Svoj um (predomisli se) u vezi toga. Da li ste to znali?
Jednom kralju je jednom bilo rečeno da će umreti. Da li se sećate toga?
A taj prorok, nakon što je izrekao svoju poruku, udaljio se iz prostorije a
kralj  je  okrenuo  svoje  lice  prema  zidu  i  gorko  plakao,  rekao  je:
“Gospode, preklinjem te. Hodao sam pred Tobom čistog srca.” I on je
želeo da mu život bude pošteđen još petnaest godina ili tako nešto za
Božiju slavu. No prorok je već bio otišao, no Duh Gospodnji došao je na
proroka, nakon što mu je Bog već rekao da će umreti, rekao je: “Vrati se
nazad.” I prorok je rekao da će on izaći za tri dana iz kreveta i da je
Gospod čuo njegovu molitvu. Tako da molitva menja stvari. Tako radi
toga, ja zamolim ljude da idu i da se mole, jer to može promeniti stvari.
Dakle,  ali  svaki pojedinac… I moj posao ovde, vidim zemlju koja…
Razlog što ja i dalje figuriram…Ovo će verovatno biti moje poslednje
putovanje kroz zemlju jedno izvesno vreme,  osim ako Sveti  Duh ne
povede.  Naši…  Imali  smo  mnoge  velike  kampanje  na  misijskim
poljima, na stotine njih. I zapazio sam u časopisu “Glas Isceljenja” od
ovog meseca, (Časopis brata Lindzija), da je puno novih ljudi došlo. I
izgleda kao da smo na neki način krenuli jednim drugim putem. Tako to
je – previše u – čak i u jednom gradu, tako da mislim da me je Bog
koristio da izađem napolje,  radi čega sam ja zahvalan da bi započeo
male varnice i da je stvar zapaljena na sve strane. I molim se da Bog ne
samo da koristi tamo tu braću, već da pošalje na stotine novih kampanji
svugde,  svugde.  I  osetio  sam  nakon  toga,  da  bih  verovatno  proveo
većinu svog života na misijskim poljima u inostranstvu.
I došao sam i… I naravno moraću imati i određene finansije da me vode
okolo, i da onda možda imam nekoliko skupova dok me ljudi ponovo ne
pošalju nazad u zemlje Afrike i na raznorazna mesta. Dakle, ne verujem
da će proći još puno vremena dok naš Gospod Isus ne dođe.
Dakle, setite se ovoga. Dakle, ovo ne govori Gospod; ovo je sada vaš
brat,  brat  Branham.  I  po  onome  što  najbolje  znam…Dakle,  samo
zapamtite ovo, i pazite pažljivo. Mi smo tu na kraju vremena. Pogledajte
geografski odakle dolazi vaš rat. Razumete? Gledajte kako Gog tamo od
gore dolazi dole (Razumete?), dole u Tursku i tako…Ta bitka ne može
započeti  u  Koreji  već  tamo u  Palestini.  Razumete?  Mi  smo–mi smo
blizu. I ja to cenim… I juče ja–ili jutros, mislim da je tada bilo, skoro
sam…?…radovao se kada sam to čuo da brat Graham, Bili Graham, će
imati skup tamo u Vašingtonu. Toliko sam zbog toga bio sretan, no ja
sam  samo  malo  uplašen  da  smo  mi  gresima  prekoračili  naše  dane
milosti. Mislim da smo na putu toga.
Kada mi dođemo do mesta da se priključimo i nećemo – i kada gurnemo
Bibliju u stranu i nemamo više čak ni molitvu, niti bilo šta drugo da bi
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udovoljili nekoj bezbožnoj naciji koja ne veruje u Boga, mi smo onda na
putu za to. Tako je. Da, gospodo. Rekao sam to od početka, kako mogu
dvoje da idu zajedno ako se ne slažu? To je istina. A kada mi odbacimo
Hrista, mi–mi smo odbacili krst, a sada smo dobili dupli krst, zar ne? To
je tačno. To je ono što to jeste. U redu, toliko sada i Bog vas blagoslovio
dok…
Želim upravo čitati, izneti, možda tri male, ili četiri male kao službice,
ili  kao učenje odavde iz Knjige Izlaska. Želim čitati  nešto iz  Knjige
Izlaska iz 3.-će glave.
I paziću na sat i požuriću. I upravo kada se oduži, prekinuću i ponovo
nastaviti sutra.
Želim malo da izučavamo Knjigu Izlaska. Koliko vas bi to volelo, hajde
da vidimo vaše ruke; upravo da malo proučavamo što se crkve tiče?
Dakle, 3.-ća glava, čitaću jedan deo Pisma. Voleo bih kada bi upravo
imali vremena da… Kod kuće, mi smo znali uzimate te lekcije iz Izlaska
i  Postanka,  i  tako  dalje,  i  upravo  da  ih  naučavamo,  upravo  te  stare
grudve zlata. I oh, kako smo predivno vreme proveli s time. I pomislio
sam da bi… Voleo bih upravo to pokušati ponovo, upravo ovde dok još
nismo prepuni, upravo nekoliko večeri iz Knjige Izlaska i te 3.-će glave.

Pažljivo sada slušajte čitanje Reči.
A  Mojsije  pasaše  stado  Jotoru  tastu  svom,  svešteniku

madijanskom, i odvede stado preko pustinje, i dođe na goru
Božiju Horiv.

I  javi  mu  se  anđeo  Gospodnji  u  plamenu  ognjenom  iz
kupine. I pogleda, a to kupina ognjem gori a ne sagoreva.

A sada, hoćemo li za tren pognuti glave. Naš nebeski Oče, došli smo
večeras ovde iz višestrukih razloga.  Došli  smo da bi  ljudi mogli biti
spašeni verovanjem u Gospoda Isusa, i onda da oni–da bi bolesni mogli
biti isceljeni verujući u Gospoda Isusa. Tako da, naši očevi su poučavali
Tvoju Reč, i Ti si činio velika čuda preko naših očeva. I mi smo sretni
što smo danas njihova deca, da nasledimo prava da budemo slobodni
Amerikanci gde možemo otvoriti Bibliju i naučavati, i verovati Bogu i
proslavljati  Ga  po  slobodi  naše  savesti.  Veoma  smo  sretni  radi  te
privilegije.
Molimo Te da blagosloviš one koji su platili glavnu cenu na poljima
bitke  svuda,  što  nam  je  dan  ovaj  čas  slobode.  O  večni  Bože,  imaj
milosti.
No mi shvatamo da su se sada mračni oblaci već visoko podigli i da će
oni  postajati  sve mračniji  prema Tvojoj  Reči.  I  mi smo zahvalni  što
znamo da smo mi  deca  Svetla  večeras  i  što  imamo Božije  Svetlo  u
nama. I sretni smo što nas je nebeski Otac toliko blagoslovio u ovom
poslednjem vremenu tako što je izlio Svog Duha, dajući nam Svetog
Duha da živimo po Njemu i da uživamo; i sada, dani su nam i veliki
znaci i čuda: tajanstvene stvari ovom svetu, ali ne tajanstvene nama koji
Ti verujemo. Jer mi smo očekivali ove dane.
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I sada, razmišljati o tome da je ovde na ovom podijumu ove zajednice
nekada stajao jedan veliki čovek, osnivač, naš brat Paul Reader, i mnogi
od tih velikih ljudi  koji  su ovde stajali.  I  večeras,  Hrist  koga su oni
propovedali silazi dole sa velikom silom, objavljujući Sebe, šaljući Svog
Anđela da objavi Njegovo Svetlo. Ooo Bože, smiluj nam se. I neka bi
potakli, kao što je to i bilo, našu savest, da dođemo do te spoznaje da se
vreme  približilo.  Osolobođenje  na  vratima.  I  mi  smo  spremni  za
putovanje.
Pomozi nam da večeras obučemo celo Božije oružje, da se pripremimo,
da se zakopčamo, da se obujemo u Evanđelje, stavimo šlem spasenja, i
naprsnik, i oružje, i da uzmemo mač, i da krenemo sada napred (Daruj
to,  Gospode),  kao ratnici koji  su večeras potpuno od Hrista obučeni.
Neka se otera svaki demon tame. Neka se sila Svetog Duha spusti dole i
da nas prodrma kao nikada do sada. Daruj to, Gospode. Neka bi večeras
mnogi bili  isceljeni  i  spaseni.  Jer  mi  to  tražimo u Ime Tvog Deteta,
Isusa. Amen.
Verujem da su sve te stvari od starina bile tip novih koje su došle. Ono
što je Izrael bio u prirodnom, mi smo to u duhovnom. Bog je Izrael
vodio prirodno, a to je ono što On za nas danas radi duhovno.
Nama je veoma poznat deo Pisma koji sam upravo pročitao. I mi ćemo
pokušati  da  za  večeras  postavimo  scenu,  Bog  koji  priprema  za
putovanje, Bog koji postavlja Svoju Crkvu u red, a onda Božiji izlazak
Crkve – izvodeći je napolje, Bog putujući sa ljudima u pustinji. I onda
poslednji poziv kada Jošua odvodi decu Izraela preko u obećanu zemlju.
Ooo, verujem da će Bog Sebe načiniti nama vidljivim, tako stvarnim.
Ne znam šta bi On to još mogao učiniti. Teško da je On radio nešto više
kroz prošla doba od onoga šta On čini sada.
I samo pomisliti da imamo tu privilegiju da budemo ovde živi večeras.
Dakle, srce mi je još uzbuđenije od samih reči koje izgovaram i koliko
ja samo cenim to što Bog čini za nas sada u ovom danu. I misliti samo
da  mi  je  Bog  dao  privilegiju  da  podelim  Njegove  blagoslove  sa
Njegovim ljudima, sa vama, one koje je iskupio Svojom Krvlju. Da ja,
po ovome što je On darovao, budem u stanju da Njega pokažem vama i
da vas dovedem u bliže zajedništvo sa Njime, to je više od onoga što
moje srce ikada može obuhvatiti.
Dakle,  svima nama je poznat deo Pisma kako je Izrael došao dole u
Egipat. Bilo je to radi suše. On je bio odveden tamo dole radi gladi.
Priča je prilično patetična.
A  ceo  Stari  Zavet  govori  o  Novom…Verujem  u  Jevreje  12  gde  je
rečeno: “Zato dakle i mi imajući oko sebe toliku gomilu svedoka, da
odbacimo svako breme i greh koji je za nas prionuo, i s trpljenjem da
trčimo trku koja nam je određena.” Amen.
U redu. Josip, jedan od patrijarha, bio je prodan u Egipat, savršeni tip
Hrista, izdan od strane svoje braće, prodan za nekoliko srebrnjaka–oko
trideset srebrnjaka, otprilike iznos kao i za Hrista.  Nosio je kaput od
mnogo  boja,  kao  što  je  i  Hrist  bio  viđen  u  Otkrivenju  1  sedeći  na
prestolu i  duga je  bila  nad  Njime… Tamo tih  sedam savršenih boja
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predstavljaju Sedam Crkvenih Doba. Duga predstavlja zavet, On je na
izgled bio kao jaspir, sardski kamen, što su bili Ruvim i Venjamin, Prvi
i Poslednji, On koji je bio, koji jeste, i koji će doći, Koren i Izdanak
Davidov, Jutarnja Zvezda… Kako čudesno. I sa zavetom prema Svojim
crkvama,  sedam  zlatnih  svećnjaka  iza  Njega,  a  svaki  svećnjak
predstavlja crkveno doba.
A mi živimo u Laodikejskom crkvenom dobu, tom poslednjem. A On je
stajao sa Njegovim ispruženim rukama da se vide. A tamo, jedna ruka
kao da je to Alfa, a druga kao Omega. Kako su svetla izlazila napolje,
skroz kroz mračna doba i stigla ovamo; upravo kako su ulazili unutra,
tako će i izaći napolje kao ista vrsta Crkve, sa istim znacima, sa istim
ljudima, Alfa i Omega.
Moj Bože. Onda kada se setim kako je Bog govorio Josipu. Nakon što je
bio odveden, on je bio blagoslovljeno dete. To je razlog što ja verujem
da se čovek rađa na ovaj svet da bi učinio određene stvari. Josip nije
mogao biti ništa drugo nego prorok, jer je on bio rođen kao prorok. Bog
je predodredio Josipa da bude prorok. Bez obzira koliko proklinjanja i
udaraca je dobijao na sve strane, on je bio Božiji prorok. Morao je to
biti. Pozivi i darovi su bez pokajanja.
Zapazite. Onda je on bio podignut gore, smatralo se, iz jame kao da je
bio mrtav, kao što je i Hrist bio podignut. I on je seo s desne strane
faraona. Dok je bio u svom zatvoru, kao Hrist sa Svojim krstom, tamo je
jedan lopov bio izgubljen a drugi spašen; tako je isto bilo i  tamo sa
Josipom, jedan peharnik a drugi pekar, jedan je bio izgubljen a drugi
spasen. Josip im je prorekao kakvo će biti njihovo odredište, a isto je to
učinio i Isus na krstu.
I zapazite.  Onda kada je on umro, Josip, osvrnuo se na svoje kosti i
rekao: “Sigurno će vas Bog jednog dana posetiti. I kada budete izašli
napolje, ponesite i moje kosti sa sobom.” Kako savršeni tip Hrista, baš
tačno.
Dakle, ti Jevreji, kada su bili u ropstvu i tučeni, i nadglednici nad njima
koji su ih tukli, robovi; a mnogi od tih starih Jevreja su prolazili pored
kovčega, i pogledali bi unutra i videli bi Josipove kosti. On bi mogao
pogledati  na  njih  i  reći:  “Jednog  dana  izaćićemo napolje,  jer  je  naš
prorok, naš brat, on je jednom rekao da će njegove kosti ići pred nama.”
Božija Reč je rekla da će oni izaći napolje. Bog je Abrahamu godinama
ranije rekao: I oni su imali obećanje. I svaki umorni Jevrej je mogao
pogledati na njih i reći: “Evo Božijeg obećanja.”
A kako veliko obećanje mi imamo danas. Kada mi stanemo kraj groba i
vidimo naše drage kako se spuštaju dole, i nekoliko tih snopova cveća
se  predaju  propovedniku  u  ruke,  pepeo  pepelu,  prah  prahu,  zemlja
zemlji, ali tamo u krošnjama borova nešto šapuće dok duva vetar:

Postoji jedna zemlja iza reke,
Koju zovu zauvek blaženom.
Jedino stižemo na tu obalu snagom vere;

Zapazite.  Onda  mi  gledamo u  tu  raku,  taj  grob  kao  humka.  I  onda
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možemo  pogledati  tamo  preko  u  Jerusalim.  Tamo  je  jedan  koji  je
prazan. On ponovo dolazi da primi one… Svi koji su umrli sa Hristom
doćiće sa Njime. Bog će ih izvesti iz…
I danas, kada mi sahranjujemo svoju decu, i naše majke i očeve, čujemo
tu ceremoniju. I kada zatvorimo svoje oči i pogledamo ka Jerusalimu:
“Ako odem, vratiću se nazad da vas primim k Sebi, da tamo gde sam Ja,
i vi budete takođe.” Nadglednici i bolesti nas mogu goniti. To je tačno.
To nas povlači. A smrt nas odvlači u grob.
Ali kao što je Pavle od davnina, kada je bio spreman da umre, a oni su
pripremili panj da bi mu odsekli glavu, rekao je: “O grobe, gde ti je
pobeda? Smrti, gde ti je žalac?” Drugim rečima: “Smrti, ti dolaziš. Ti
pokušavaš da me uplašiš, no ti me ne možeš uplašiti.”

Grob je rekao: “Ja te mogu zadržati.”
“Ti to ne možeš učiniti, jer se tamo u Jerusalimu nalazi prazan grob. Ti
me ne možeš zadržati. Gde ti je žaoka? Pokaži mi mesto gde me možeš
uplašiti? Ja se ne plašim umreti. Grobe, pokaži mi svoju pobedu. Ti to
ne možeš učiniti, jer ti ja mogu pokazati prazan grob, a ja sam u Njemu.
A one koji  su u Njemu Bog će dovesti  sa Njim.” Tu ste vi.  Upravo
toliko sigurno kao što je On ustao iz mrtvih, crkva odlazi gore (Amen.),
odlazi gore da se sretne sa Njime.
Kako je samo Josip bio savršeni tip, a Hrist stvarnost tog tipa. A onda
smo  zapazili  da  su  godine  prolazile  i  bili  su  dobro  opskrbljeni  –
izobilno. No konačno se pojavio Faraon koji nije znao Josipa. A Bog je
sada odredio Svoju Crkvu da ispuni to.
I ja verujem da smo i mi bili izobilno opskrbljeni. U ranim dobima bila
su velika progonstva protiv religije. I kao što mi to znamo u Otkrivenju i
tako dalje, gde je žena pobegla u pustinju i tamo bila hranjena vreme,
vremena, i pola vremena. I mi smo dole na kraju vremena sada.
Reč malog jagnjeta koje se podiglo u Otkrivenju 13, jedno jagnje. Dva
mala… Verovatno su mali rogovi civilna i duhovna sila. No onda to je
jagnje,  sloboda  religije  i  tako  dalje.  No  nakon  izvesnog  vremena
govorilo je kao zver, kao zmaj, i vršilo svu silu koju je zmaj imao pred
njime,  jedno  gorko  religiozno  progonstvo.  Mi  se  približavamo  tom
vremenu.
Upamtitete Crkvo, da vi živite u boljem vremenu sada nego što ćete
ikada  živeti,  upravo  sada,  dok  ne  dođe  Isus.  To  će  postepeno…Ne
postepeno, već naglo će postati sve gore i gore.
Kada Rusija bude otišla dole da uzme naftu, pazite onda. To je sve što
joj je potrebno. To je ono što je prorok rekao da će učiniti. I mi smo
spremni onda za to.
Tako  Crkvo,  spremite  se  za  susret  sa  Hristom.  On  šalje  velika
probuđenja i skupove, i pokreće ljude Punog Evanđelja. Znaci i čudesa
se javljaju na sve strane,  velika čuda da bi okupila zajedno Njegove
ljude. I jednog dana On će doći, Izbavitelj.
Dakle,  zapazite.  Upravo pre  nego što  ih  je  izveo  napolje  u  obećanu
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zemlju, oni su počeli vikati, gorko vikati. Nadglednici su postali teški. I
počeli su gorko vikati ka Bogu. I kada su to učinili, Bog je dao da se
rodi jedan mali dečak tamo dole, veoma neobično rođenje, Mojsije.
Znate  tu  priču  kako  je  on  bio  stavljen  u  košaru,  i  mali  kovčežić
premazan blatom i  smolom.  A faraonova kći  ga je  podigla,  odnosno
smatralo se da je njen usvojeni sin.
I  kada  je  došao  u  godine  kada  je  trebao  da  bude  u  Božijem poslu,
onda…kada je imao oko četrdeset godina, i jednog dana on je izašao
napolje i on je sebe poistovetio sa Izraelom, misleći da oni sigurno znaju
da je on njihov izbavitelj.
A kada je ubio Egipćanina, ubio ga, sutradan je zatekao braću Jevreje
kako se svađaju međusobno, a oni su otkrili njegov greh i rekli mu ga. I
zbog  toga  je  Mojsije  pobegao  u  pustinju,  odbačen  od  svoje  braće,
upravo kao što je i Hrist bio odbačen od svoje braće.
I  zapazite.  Onda je  Mojsije  uzeo  sebi  Seforu,  kao  ženu…[Prekid  na
kaseti – Izdavač.] I tako jednog jutra tamo, Vatreni Stub se spustio sa
Neba i spustio se u jedan žbun. I Mojsije je pogledao, žbun je goreo, ali
žbun nije sagorevao.
Bog je sve ovo činio da bi privukao Mojsijevu pažnju. I kada je Bog
video da se Mojsije okrenuo…
Moj Bože. Koliko je samo danas crkva u okovima bolesti. Crkva viče, i
godinama viče za oslobođenjem. Neki od vas starih ljudi, godinama ste
vikali za izbavljenjem. Neki od vas starijih ljudi ovde, vikalo je Bogu
mnogo godina: “Pošalji darove nazad u crkvu.” Da li ste to tako činili?
Mnogi od vas. Godinama unazad, molili ste se po celu noć jedno vreme.
A mi  smo u  doba marša,  ja  verujem.  Mi  smo spremni.  Bog poziva
skuplja Svoju duhovnu crkvu. I upravo čim se cela Crkva skupi…Reč
“crkva” znači “pozvani napolje”.
Danas  smo  mi  došli  kroz  svakojake  dogme  i  denominacije.  I  svaki
momak ima svoje sopstvene ideje: “Gledaj kroz moje naočare i onda ćeš
Ga videti.” Ali Bog je sada došao do tog mesta da mu je muka i da se
umorio od tih stvari.  I  On poziva ljude da budu zajedno jednodušni,
postavljajući  ih  zajedno  u  Isusu  Hristu,  i  Hrist  silazi  dole  da  im se
otkrije. Amen. Moj Bože, ja to jednostavno volim: Duhovna crkva se
sada priprema.
U redu. Zapazite sada da…Onda kada mu je Bog govorio, privukao mu
je pažnju kroz Vatreni Stub koji se spustio na žbun i počeo je da gori i
pucketa, i gori.
Dakle, delovalo je kao da je to vatra, da će sagoreti žbun i spaliti ga. No
bila je to natprirodna Vatra koja je mogla spaliti žbun, a opet ona je i
dalje ostala tamo. Amen.
Zahvalan  sam  večeras  radi  natprirodnog.  Tog  Svetog  Duha,  Božije
jezičke plamena, koji se može spustiti dole u ljudsko srce, i da spali sav
greh, neveru. Ne naudi osobi, već To ga očisti, načini da postane veći,
bude jači, sa više vere. I On večeras dolazi na jedan takav način.
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On može doći u ljudsko telo,  i  da otera silu raka, tumora, katarakte,
tuberkuloze sa vatrom, nebeskom Vatrom Svetog Duha koji dolazi od
Boga sa neba. Pa Bože moj, to nije tajna. Ako on može spaliti urođeni
greh, koliko više On tek može spaliti rak sa tim istim Svetim Duhom.
Amen.
Imamo svedoke sa obe strane. Ljudi i žene koji su nekada bili grešnici
izgubljeni u grehu, došli na svet govoreći laži, oblikovani u nepravdi.
Bludnica na ulici,  toliko nemoralna da neka pristojna osoba ne bi ni
pogledala  na  nju.  A Sveti  Duh može uzeti  tu  istu  ženu i  načiniti  je
svetom, oduzeti želje greha od nje.
Kada su se ovde srele religije celog sveta pre nekih četrdeset godina, a
stari Dr. Magney je predstavljao religiju svetosti Amerike. Kada je stari
Budista održao svoj govor i tako dalje, o njihovoj lepoti, i razni izmovi
su  prikazali  svoje  lepote  i  cveća,  i  sve  njihove  raznorazne  predivne
govore, jedan naš mali brat je ustao. Ispričao je priču o jednoj zloj ženi
koja  je  živela  u  Oklahomi  godinama  ranije,  koja  je  prekršila  sva
ograničenja brzine vozeći kroz ulice, vozeći teretno vozilo sa cigaretom
u ustima, i na boku sa obe strane po pištolj. I ubila je priličan broj ljudi,
i imala tako puno krvnih delikata da kada su je vlasti uhvatile, prelili su
je katranom i posuli perjem i uzeli su žice da bi je ubili. Nisu želeli čak
ni da joj se približe.
I kada je on ispričao tu priču sa jednim takvim duhovnim osećajem, da
je publika čak sedela na ivici svojih sedišta, spremni da čuju šta ima da
kaže.
Onda je on rekao: “Gospodo svetskih religija, da li vaše religije imaju
nešto što bi očistilo ruke ovoj ženi?” Niko ništa nije rekao. Suze su mu
potekle niz lice,  i  dok je  tapšao svojim rukama, skočio je u vazduh,
udario svojim kolenom o koleno, i rekao: “Krv Isusa Hrista neće samo
očistiti njene ruke već će očistiti i njeno srce.” Haleluja!
Da, Krv Isusa Hrista, neće samo očistiti ruke, već će ona očistiti i srce, i
načiniti  od  najgore  osobe  novu  osobu,  pročišćenu,  očišćenu  Svetim
Duhom, i dati njihovo nasledstvo koje su oni jako davno još izgubili
kroz pad, vratiti ih u zajedništvo sa Bogom da bi postali sinovi i kćeri.
Amen. To je dovoljno da bi pokrenulo svačije srce.
I upravo toliko sigurno kao što je Isus ustao iz groba, tako ćemo i mi.
Oni koji su u Hristu, tamo…
Onda vidim Mojsija kako se okreće i posmatra žbun; on vidi kako gori
vatra. Onda je Bog video da je privukao Mojsijevu pažnju. I kada je On
to učinio, On je rekao: “Izuj svoju obuću, nalaziš se na svetom tlu.”
Dakle,  šta  da  je  Mojsije  rekao:  “Samo  ću  skinuti  šešir?”  To  ne  bi
delovalo.

On je rekao: “Obuću.” Tako je.
Neko kaže: “Ja ću se samo priključiti crkvi i to će biti upravo isto tako
dobro.” On je rekao da morate biti nanovorođeni. To je tačno. Pridružiti
se crkvi je u redu, ali  On je rekao da se morate nanovo roditi  inače
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nećete ući u nebesko Kraljevstvo. To je staromodno propovedanje, ali
brate, ono je istinito. Tako je. To će od vas načiniti novo stvorenje.
U redu. “Izuj obuću, dođi u poštovanju; ti si na svetom tlu.” On je video
taj Vatreni Stub.
On je rekao: “Čuo sam viku Mog naroda dole u Egiptu radi teške ruke
njihovih tlačitelja, i oni uzdišu i viču ka meni i danju i noću. I Ja sam
sišao dole da ih oslobodim. I Ja ću te sada poslati tamo dole.”
Moj Bože. Izbavljenje je bilo na putu. Da, gospodo. Uprvo odmah čim
je On sve doveo u red, oslobođenje je bilo tamo. I On sada uklapa slike
da odslika jednu veliku dramu.
Ja verujem da Bog koji je živeo u Mojsijevim danima je isti Jehova i
danas. I verujem da je Sveti Duh došao na crkvu, i pozvao ljude napolje,
i priprema ih. Reč “crkva” znači “pozvani napolje.” Bog poziva napolje
ljude iz svake denominacije, i čisti ih od njihovih greha, ispunjava ih sa
Svetim Duhom,  i  postavlja  ih  u stranu radi  službe,  jer  dolazi  vreme
velikog marša.
Upravo me podseća na nešto ovde ne tako davno, pitao sam ih nešto u
vezi  slike “Poslednja Večera” (Neko mi ju  je  nedavno dao.)  kako je
naslikana i o svetlu na slici. A čoveku je trebao čitav životni vek da bi je
nacrtao.
A  jedna  poznata  slika,  pre  nego  što  bi  mogla  biti  izložena  u  holu
velikana, mora proći najpre kroz sve kritičare pre nego se može izložiti
u holu velikana. I nakon što prođe kroz svu kritiku, a i dalje može da
preživi taj test, onda se ona kači u holu velikana.
Mala crkva se godinama potiskuje pozadi. Ovo su za Baptistu velike
reči,  ali  se  potiskuje  sve  više  nazad,  i  nazivaju  je  svetim valjačem,
gomilom ludih ljudi, koji se ludo ponašaju. To je tačno.
Znam da imamo i imitatore. To je istina. Ali imamo i pravi materijal
Svetog Duha. Da, imamo ga. A đavo će vas usmeriti na svaki mogući
način na tu lošu stranu. Neka spadne veštačko. Samo se setite, u tome…
Ona je bila kritikovana i kritikovana i gurana u stranu.
Kao što sam to govorio ranijih večeri, često pogledam napolje i vidim te
stare očeve ovde i majke koje su stajali na ćoškovima ulica i svedočili,
dok bi im se ljudi smejali i izgladnjivali ih skoro do smrti. A mi ovde
dolazimo u jednu finu veliku crkvu kao što je ova.

Pa zašto, ja samo jurim niz auto put koji ste vi utabali. To je istina.
Ali braćo, mala Crkva je bila gurana nazad i gurana, sve dok Bog nakon
izvesnog vremena nije sišao ovde dole u ovim poslednjim danima. On je
poslao  darove,  postavljajući  Svoju  Crkvu  u  red.  Ona  je  podnosila
kritike. Rekli su: “Pentakost i Svetost će izumreti,” godinama ranije. Ali
to je postala najveća crkva na licu zemlje koja postoji. Prošle godine, što
je naciji poznato, bilo je milion i petstotina hiljada obraćenika. Haleluja!
U čemu je stvar? Darovi su u Njoj. Crkve sa svih strana žude da to vide.
Haleluja! Bog će je okačiti u Hol Poznatih.
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U jednom od ovih jutara, ona će otići gore da bi se srela sa Gospodom
nakon što ona prođe kroz ove teške testove. To je tačno. Velika slika,
koja se ismeva i progoni. Ali Bog nju izvodi napolje. Ona se drži i ide
dalje.
Vi ste vikali za izbavljenjem. Bolesti su navalile na vas; razna oboljenja,
rak, slepoća. To je stvar koja je nanosila štetu Crkvi. A onda je crkva
počela da viče: “Ooo, Bože, pošalji obnovu darova.”
Moj Bože. Nadam se da ćete mi oprostiti ovaj moj lični izraz, ali pre
nekoliko godina… Ja verujem od sveg srca,  isti  Vatreni Stub koji  je
sišao dole u gorući žbun, ponovo se spustio na zemlju. Verujem da je To
među nama večeras.
Ako je Bog to mogao učiniti,  i  doneti  oslobođenje u danima iza nas
prirodnoj  crkvi,  tako  će  On  takođe  i  duhovnoj  Crkvi.  I  ja  verujem
večeras, da je isti Vatreni Stub koji je vodio sinove Izraela ovde večeras
i da sada vodi duhovnu Crkvu, oslobađajući ih. Vi jedino možete biti
oslobođeni putem vere.
Bog je sišao tamo dole i rekao Mojsiju: “Sredi se. Idi tamo dole i reci
ljudima. Ja ću otvrdnuti Faraonovo srce, zato što on ne veruje.”
I možete li zamisliti, kako to da čovek koji odbija Svetlo…Kada je Bog
otišao tamo dole sa Mojsijem, to nije bio Mojsije; bio je To Bog. I Bog
je rekao: “Poslaću Anđela pred tobom da te čuva na svom putu i da te
dovede do mesta koje sam Ja pripremio.” Jeli to tačno? A kada su deca
Izraelova videla tog Anđela, On je bio Vatreni Stub. Da li je to tačno?
Amen.
Ja  sam upravo dovoljno staromodan da verujem da je  Bog isti  juče,
danas i zauvek. Da isti Bog sa istom silom…
Dakle,  kada se  On prvi  put  pojavio tamo davno ranije,  On je  bio u
vihoru u žbunu kada mi se On pojavio. I ja sam došao kao i Mojsije od
davnina  da  vam  kažem  da  ne  sledite  mene,  sledite  Hrista.  Verujte
Njemu, da je On ovde – ovde da isceli sve bolesne i u potrebi. Da li to
verujete? I ja verujem da je On ovde da isceli one koji imaju potrebe za
Njime, spasi njih, da stave taj Božiji oklop (Da li to verujete?), i da ih
pošalje napolje da budu pridobijači duša i da propovedaju Evanđelje.
Kako je On čudesan. Kako je dobar.
Dakle, zapazite. U ranijim danima, kada je Bog rekao Mojsiju: “Sada ti
idi, a Ja ću poslati pred tobom Anđela da te čuva na putu i da te dovede
na mesto koje sam Ja pripremio. Boj ga se. Poslušaj Njegov Glas, jer On
neće oprostiti vaše prestupe, jer Moje Ime je u Njemu.” Taj Anđeo je
bio Anđeo Zaveta, što je bio Isus Hrist.
Ti  ljudi,  mnogi  od  njih,  nisu  to  verovali.  Oni  koji  nisu  verovali  su
propali. A oni koji su verovali otišli su u obećanu zemlju. A ljudi koji su
odbacili Svetlo, otišli su u krajnju tamu. I ja verujem da danas, oni koji
odbacuju Svetog Duha u Božijem Svetlu, dane čudesa, i tako dalje, da
će se vratiti nazad u krajnju tamu.
Da li  ste  videli  kako je faraonovo srce postalo mračno. On više nije
želeo imati ništa sa Izraelcima. Nije im pokazao naklonost, zato što je
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otvrdnuo svoje  srce  prema Svetlu.  I  ljudi  koji  otvrdnu srca  nasuprot
Svetlu hodaju u tami. Amen.
Vreme je ispunjeno.  Brate,  sestro,  u  Ime našeg Gospoda,  molim vas
razumite me na ispravan način sada. Šta vam ja to pokušavam reći? Da
Bog koji se javio u davnim vremenima i vodio Božiju crkvu iz Egipta,
iz ropstva u slobodu, je ponovo sišao dole na isti  način da bi vodio
Svoju duhovnu Crkvu napolje iz ropstva greha najpre,  putem Svetog
Duha, pa onda iz bolesti, i treći korak je da se ide u slavu: da se ovo
smrtno  načini  besmrtnim,  preobraženje  ljudskih  tela,  da  bi  se
preobrazila u savršeni lik Sina Božijeg.
Molim  vas,  verujte  od  sveg  srca.  Ja  ne  mogu  nikoga  navesti  da  to
veruje.  Ja  mogu  samo…Ja  jedino  mogu  govoriti  šta  ja–da  je  moje
uverenje istinito. I ako ja govorim istinu, sigurno Bog će potvrditi istinu
i isceliće bolesne i napaćene.
Dakle,  dok se budem molio za bolesne, želim da svaki  od vas tamo
napolju  bude–da  bude  svestan  toga:  Sveti  Duh  je  upravo  nad  ovom
publikom večeras da bi iscelio svakoga ko je u publici.
Dakle, to može biti malo drugačije nego što ste vi to videli da se braća
mole za  bolesne.  Ja jedino mogu činiti  onako kako mi Bog kaže da
postupam. I ako ja kažem istinu, onda će Bog svedočiti da sam rekao
istinu.
Dakle, ono čega se ja bojim, dragi prijatelji. Ono čega se plašim, da ako
je to bilo tako ranije, da će to morati biti na isti način i sada. Zato što
kada je naš Učitelj… Kada je došao Mojsije, mnogi su odbacili Mojsija
zato što je bio čovek. Kada je došao Isus, mnogi su odbacili Isusa zato
što je bio čovek: rekli su: “On budući čovek, a pravi se jednak Bogu.”
Dobro, On je bio Bog objavljen u telu. Tako da nikada neće biti ni jedan
čovek kao što je to bio On na zemlji. To je tačno. Nikada neće postojati
čovek kao što je to On.
No On je odredio da se određene stvari urade. I onda, tako je to ponekad
za ljude teško da to vide, zato što je čovek to tako rekao. On je rekao:
“Ja ću činiti dela u poslednjim danima; iako će to čovek doneti, oni to
neće verovati.” To je tačno. On…To je Pismo. Koliko vas zna za taj
citat Pisma? On će činiti… “iako će to ići preko čoveka, govoriće to.”
Dakle,  to je  teško. Najtežu stvar koju je Bog ikada trebao učiniti–ili
morao da učini, je da zadobije da jedan smrtnik veruje drugom. Vi bi
verovali  skoro ma šta,  ali  da jedna osoba veruje  drugoj.  To je  teška
stvar.
Ja sam…Upravo sam to naučavao. Godinama sam pokušao… Od kako
sam izašao napolje u službu pokušavao sam se skloniti iz slike, upravo
najviše  što  sam  to  mogao,  tako  da  bi  oni  videli  Gospoda  Isusa.
Razumete? Povlačio se nazad…
Želim da vi sada gledate na ono na šta vam ja pokazujem, ne zato što
vam ja ovo govorim: Da taj Anđeo Gospodnji…
Koliko vas je videlo fotografiju Toga tamo nazad kod blagajnika? Hajde
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da vidimo… Trebali biste to videti. Voleo bih da mogu da vam dam–i
da je dam svakome od vas. Samo da pokrijemo troškove onih što smo
doneli. I biće nam drago ako je budete mogli nabaviti. Mi smo ostavili
samo mali broj njih što smo imali.
Ali najpre su oni morali to staviti pod kopirajt i sve ostalo tako da mi to
više  ni  na koji  način više nismo mogli  kontrolisati.  Ali  sam se ipak
nekako dokopao toga. A tamo, oni su naplaćivali za to određenu sumu i
sve ostalo, dok nisu od toga zaradili hiljadu puta hiljadu dolara, tamo u
Hjustonu i okolo. A onda kada sam sam došao do toga, lično ja, pustio
sam to ka ljudima samo po ceni koštanja izrade.
Najpre sam se plašio da se latim toga. Tamo je to isto natprirodno Biće.
Ja  ovo  govorim  kao  propovednik  Evanđelja  Isusa  Hrista,  u  strahu
Božijem, znajući da ću jednog dana morati stati pred Njega u Njegovom
Prisustvu, da bi podneo račun za svaku reč koju sam rekao na zemlji.
Shvatam to. I ja možda grešim. I ako grešim, Svemogući Bože oprosti
mi, jer ne želim da to tako bude.
Ali ne tako davno kada sam lično, kada sam govorio sam o sebi, oko
deset ljudi je ustalo i izašlo napolje. Pa, ovde je to. Ako bi ljudi bili
zabrinuti za vašu dušu, prijatelji, vi bi seli dole i razrešili temeljno tu
stvar, i ne bi bili odsečni i izričiti u svojim idejama. Neko će morati ići
na Nebo, a neko će ići na drugu stranu. Tako da pretpostavljam da smo
stigli do tog mesta. “Imaju uši ali ne mogu čuti, oči ali ne mogu videti.
Da li je to tačno?”
Dakle,  želim da znate  da  Anđeo Gospodnji  nema ništa  više  veze  sa
mnom nego što To ima sa vama. To je Taj Anđeo poslan sa Neba. I ako
vi ne verujete da su Anđeli službeni duhovi koji su poslani iz Božijeg
Prisustva, onda vi ne poznajete Bibliju. Da, gospodo.

Neko je rekao: “Brate Branhame, Anđeli su samo za Stari zavet.”
Pa to je greška. Novoj Ckvi je služilo više Anđela nego što je to imao
Stari Zavet. Da, gospodo.

Pa oni kažu: “Sveti Duh vodi Crkvu.”
To je tačno. Sveti Duh je nad svime time. Ovo je telo. I to je istina. Ali
takođe postoje i službeni Duhovi koji su poslani iz Božije Prisutnosti.
Mi znamo da je Marija i svi oni, da su videli Anđele. I znamo da je i
Nova Crkva viđala Anđele.
A šta s time kada kažete: “Da li veruješ da je Filip imao Svetog Duha?
Filip, Evanđelista?” Nakon Pentakosta, on je imao Svetog Duha, zar ne?
No ko mu je  rekao  da  ide  u  pustinju  u  Gazi?  Anđeo  Gospodnji  se
spustio dole (Nije li to tačno?) kada je imao probuđenje u Samariji.
Petar je imao Svetog Duha. Da li to verujete? I dok su se molili za njega
u kući Marka, Anđeo Gospodnji…Šta je to bilo? Svetlo je sinulo na
prozoru. I Anđeo Gospodnji ga je dotakao i skinuo mu okove i izveo ga
je izvan zgrade. Da li je to tačno? A Petar je imao Svetog Duha. Da li je
to tačno?



17
Apostol Pavle je imao Svetog Duha. Da li to verujete?
No, nakon četrnaest dana, bez sunca, meseca, zvezda, Pavle je dugo bio
odsutan da bi se molio dole u galeriji. I on je izašao na palubu i rekao:
“Budite hrabri, jer Anđeo Božiji, čiji sam ja sluga, pojavio mi se sinoć i
rekao mi je šta će biti. I ja verujem Bogu. I biće upravo onako kako mi
je On pokazao.” Da li je to tačno?
I cela Knjiga Otkrivenja je Jovanu pokazana od strane Anđela. “Ja Isus,
poslao sam Svoga Anđela da posvedoči.” Da li je to tačno?
Tako da su Anđeli službeni duhovi i obično dolaze u obliku svetla.
I ja sam zaista, lično, kao što sam to počeo malopre govoriti, sa svojom
Biblijom na srcu, ja verujem da je Anđeo Gospodnji… Ja sam To viđao
još od vremena dečačkih dana. Tamo u toj maloj brvnari, rekli su mi da
je On ušao unutra, i videli ste tu sliku koju je žena sinoć naslikala, o
jednoj maloj brvnari gde sam se rodio.
To me čak i ne čini ravnopravnim sa crkvom ili ljudima. To je tačno.
Nije današnja ideja u tome ko je veliki a ko nije velik. Ideja danas je da
zadobijemo ljude da veruju u Gospoda Isusa.
Dakle,  Bog  uvek  deluje  kroz  čoveka.  Čovek  je  Božiji  posrednik
delovanja. Da li to verujete? Isus je rekao: “Kao što ste verovali u Boga,
verujte takođe i u Mene.” Dakle, ljudi koji su verovali u Boga su Ga
razapeli. Da li je to tačno? Mislili su da su time služili Bogu.
Dakle, želim biti pošten sa vama. Mislim i verujem da…Jedini način
kako ja mogu videti da je Bog poslao dole Svog Anđela. A ja sam To
video puno puta. Imao sam… To je… Desilo se da sam se rodio u to
vreme, ili nekako da je… Bog je jednostavno imao milost prema meni i
dao mi privilegiju da to iznesem.
I to čak ne znači ni da ću biti spašen. Ja bih mogao biti izgubljen, možda
izgubljen u taj dan. Ako jesam, ja ću Ga voleti bez obzira gde sam. Ako
sam ja dobio svest o Njemu, ja ću Ga i dalje voleti čak ako me On i
odbaci. Ja ću Ga voleti od sveg srca.
Dakle, ja verujem da je On poslao Svog istog Anđela. Ja sam Ga video.
Rekao sam ljudima. Na stotine Hrišćana su Ga videli vidljivo, pred oko
deset hiljada ljudi jednog dana dok sam krštavao. Oni su gledali u To i
videli su To; a novine su objavljivale članke o tome. Rečeno je da je to
izgledalo kao zvezda koja se pojavila nad baptističkim propovednikom
dok je on krštavao u Džefersonvilu.
Video sam Ga blizu Ft.  Wayne-a, u Indijani,  te noći dok sam stajao
tamo.  I  To  se  spustilo  pravo  u  zgradu.  Molio  sam  se  za  malog
nepokretnog  dečaka.  I  tamo  je  bila  jedna  Nazarenka  koja  je  svirala
klavir Naš Slavni Lekar Sad Je Tu. A ja sam se molio za malog dečaka.
I mislim da je nastojnik uperio svetlo u moje lice. I pomislio sam: “To je
zlo  namerno.”  Pogledao  sam  gore  i  odatle  je  dolazio  taj  Vatreni
Kovitlac, idući “Fijuuu.” [Brat Branham to oponaša – Izdavač.] Došao
je pravo do mene gde sam ja stajao.
Ispustio sam malog dečaka, ili je iskočio iz mojih ruku, ili tako nekako.
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A njegove male noge su bile skroz usahle od polia. I kada je stao na
pod, male nožice su mu postale normalne. Daću vam adresu majke i
onima koji… I tamo je on počeo da hoda. A majka je pala u nesvest
kada je videla dečaka. A Anđeo Gospodnji je i dalje bio blizu.
Devojka Nazarenka je pogledala. I kada je videla šta se desilo, ona je
odmah odskočila od klavira, i kosa joj se rasula. Počela je da viče i da
kliče,  a  klavir  je  nastavio da svira  pesmu sve do kraja:  “Naš  Slavni
Lekar Sad Je Tu, Naš Mili Dragi Isus.  On govori slomljenim srcima
da…”
A tamo je sedamsto ljudi dojurilo do oltara,  dajući svoja srca Hristu
kada su videli tipke boje slonovače od klavira kako same sviraju: “Naš
Slavni Lekar Sad Je Tu.” Kažem vam: Bog je i dalje Bog!
A ovde u Camden-u, ne tako davno, kada sam pokušao na najbolji način
to objasniti  ljudima.  Oni su sedeli  svi  tako uštirkani.  Dole kroz celo
slušateljstvo, rekao sam: “Neću više morati da nastavim govoriti. Evo
Ga On sada dolazi.” I tamo se On spustio među publiku kovitlajući se
tamo.  A  propovednik  iz  Kalifornije  po  imenu  Adams  je  dojurio  do
mene. Svetlo je bilo tako jako, da se on zaustavio i zatvorio oči, ovako.
A fotograf koji je sedeo blizu je to fotografisao. I ovde je to u mojoj
knjizi.
A  onda  dole  u  Hjustonu,  u  Teksasu,  kada  je…  Baš  među  mojim
nekadašnjim  vernicima,  te  Baptističke  crkve,  jedan  propovednik  se
raspravljao  pred mnogo hiljada ljudi  tamo na tom velikom stadionu.
Bila je to velika rasprava. Propovednik je rekao: “Voleo bih da vidim
tog  čudotvorca.  Voleo  bih  ga  videti,”  ponašao  se  kao  neki
pametnjaković.
A Dr.  Bosfort,  on je  tada bio menadžer,  rekao je:  “Znam da je  brat
Branham ovde unutra.” Bio sam gore na balkonu. Rekao je: “Ako bi
želeo doći ovamo dole i da raspusti slušateljstvo, biće dobro.”
A kada sam sišao dole, rekao sam: “Braćo, ja samo svedočim za Istinu.
Ja nisam Božanski iscelitelj.” Rekao sam: “Moja literatura je štampana
skoro na svakom jeziku koji  je pod nebom; govorio sam direktno ili
indirektno ljudima negde oko pet ili šest miliona. I nikada nisam rekao
da sam Božanski iscelitelj. Ali ljudima zemlje sam rekao da je Isus Hrist
jedini Iscelitelj koji postoji.” Rekao sam: “On me je poslao sa znacima i
čudima,” i rekao sam: “koja su nepogrešiva. I ako ja govorim Istinu,
Bog će onda svedočiti za mene. A ako ne govorim Istinu, onda On neće
imati ništa sa mnom.”
U baš u to vreme sa neba, On je došao kovitlajući se dole gde sam ja
stajao pred trideset hiljada ljudi. Tamo se To kovitlalo prema dole.
A fotograf koji  je  bio unajmljen,  iz  Udruženja Američkih Fotografa,
došao je tamo da uslika šest fotografija o čoveku koji je vodio debatu –
od neprijatelja. I on je šest puta uslikao njega. I oni su tražili od svih tih
časopisa,  Look,  Life,  i  Time,  da  se  vrate  nazad  ti  reporteri,  da  ne
fotografišu  zato  što  ih  oni  prodaju.  I  taj  čovek  je  došao  napred  i
fotografisao sliku Toga. I te večeri…
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On je bio Ortodoksni Jevrej. A drugi čovek koji je bio s njime bio je
Rimokatolik. Odneli su film kući, stavili je u sredstvo za razvijanje i
razvili  ga.  I  kada su videli… Kada su izvadili  film,  neprijatelji  moje
fotografije… Ne moji  neprijatelji,  nisam tako  trebao reći.  On je  bio
Hristov  neprijatelj,  govoreći  da  je  on…čak  je  poricao  Hristova
isceljenja. On je rekao: “Lazar je umro, a Isus je špijunirao–jer ga je
trebao podići iz mrtvih,” rekao je: “onda je on ponovo umro.”
Rekao je:  “Kada se propadljivo obuče u nepropadljivo, i  ovo smrtno
obuče besmrtno.”
Doktor Bosfort je rekao: “Ja verujem u svaku reč toga. Ali mi pričamo o
Božanskom isceljenju, kao prvini našeg spasenja. To je ono o čemu mi
govorimo.  Ako  ne  postoji  Božansko  isceljenje,  onda  nema  ni
otkupljenja naših tela. Mi imamo prvinu, kaparu našeg spasenja sada.”
Amen.
Zapazite. Kada je čovek izvukao tih šest fotografija o tom propovedniku
koji se raspravljao o Božanskom isceljenju, i da sam ja đavo i tako dalje.
Svaka od njih je bila prazna bez snimka. Ovde je njegovo ime i adresa.
Raspitajte se kod Američkog Udruženja Fotografa i proverite.
A kada je  izvukao onu koju  je  škljocnuo,  tamo je  bila  slika  Anđela
Božijeg kako se kovitlao okolo na mestu gde sam ja stajao. Po prvi put u
celoj istoriji sveta da je jedno natprirodno biće ikada fotografisano.
Bilo je to poslano u Vašngton D. C., da se zaštiti kopirajtom, pa poslano
nazad da se da George J. Lacy-ju, istražitelju Edgar Hoover-sa. On ju je
zadržao dva dana u Shell Zgradi u Hjustonu.
I kada je došao tamo, i svi oni su sedeli tamo zajedno da bi videli o
čemu se zaista radi, on je rekao: “Ko se zove Branham?”

Rekao sam: “Ja, gospodine.”
Rekao je: “Ustani.” On je pogledao i rekao: “Gos. Branham, umrećete
kao  što  smrtnici  umiru.  Ali  dokle  god  bude  postojala  Hrišćanska
civilizacija, vaša fotografija nikada neće umreti.” Rekao je: “Zato što je
to  po  prvi  put  u  celoj  istoriji  čovečanstva  da  je  bilo  fotografisano
natprirodno Biće.” Rekao je:  Stari  licemeri  su uvek govorili:  “Oni…
Naučno, vi ne možete dokazati da postoji Bog.” No rekao je: “To se
sada mora promeniti, jer evo naučno… Anđeo Gospodnji je bio tamo a
Svetlo je  obasjalo negativ.” Tamo je to  bilo.  Tamo je on potpisao…
ispisao je jedan veliki  dokument i  potpisao se na njega. Tamo je to,
tamo pozadi. Možete to i sami videti. Tamo je Anđeo Gospodnji.
Braćo i sestre, ako ja ne dođem ovamo sutra uveče, i ako me vi nikada
više ponovo ne vidite, osim ako ne budem bio negde u kovčegu, i dalje
govorim da je Bog posvedočio da sam rekao Istinu. Crkva to zna po
znacima i čudima; a nauka to zna kroz naučno ispitivanje. I ovaj put…Ja
verujem da je to  taj  isti  Vatreni  Stub koji  je pratio  decu Izraela.  To
nisam ja; to je On. On ne može izneveriti i da ne dođe večeras. A ja sa
time nemam nikakve veze. To je vaša vera koja veruje što dovlači To
dole ovde u sadašnjost. Haleluja!
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Nemojte misliti da sam uzbuđen. Nisam. Znam o čemu govorim.
Anđeo Božiji na vodi u bazenu u Vitezdi, nije to voda donela isceljenje;
bio je to Anđeo koji je bio na vodi, i vera ljudi koja je ukoračila u to.
Isus je rekao: “Ja ne mogu učiniti ništa sam od Sebe, već ono što mi je
Otac pokazao da učinim… I sve što vidim da čini Otac, to čini takođe i
Sin.”
To je vaša vera. Bog mora imati neku vrstu objekta. On je poslao Svoju
Reč. Vi… To je tamo taj pravi temelj, ta Reč. A onda On nalazi da su
ljudi to pogrešno sklopili i postavili to na ovaj način i na onaj način. A
onda kada On vidi da se kraj približava, ponovo je vreme za izbavljenje,
i  On šalje ponovo sa neba Anđela da to potvrdi,  dokazuje to naučno
Crkvi  kroz svedoke danas.  Ako bi Isus došao danas,  svet  bi  bio bez
isprike. Amen. On je ovde.
Neko je rekao: “Brate Branhame, zar se ne plašiš da daješ jednu takvu
izjavu?” Ne, gospodo. Stajao sam pred desetinama hiljada, a kritičari su
svuda  sedeli.  I  nikada  nisam video  ni  jednom a  da  Bog  nije  doneo
izbavljenje. Video sam kako dolaze kritičari.
Jedan  hipnotizer  je  jednom  došao…?…Da,  kakva…A  taj  čovek  je
paralizovan još uvek i večeras. To je tačno. Rekao je: “Ti sine đavolji,
zašto pokušavaš da prevariš Boga?”
Jedan je jednom došao na podijum, praveći se nešto; propovednik neke
određene crkve. Njegovi gresi su bili prozvani, i on je pao na podijumu.
Mi ne živimo u vremenu igranja crkve; mi živimo u danima kada Isus
Hrist Sebe obznanjuje Njegovoj Crkvi, da bi dokazao kroz Svoju Reč da
bi je On mogao ispuniti. “Ove stvari koje Ja činim, činićete i vi takođe.”
Amen.
Zahvalan sam što sam večeras živ.  Zahvalan sam radi  privilegije  što
mogu svedočiti za moga Gospoda, o sili Njegovog uskrsnuća. Da. I ako
niko na ovom svetu ne bude to verovao sem mene, ja ću to verovati od
sveg srca.
No ja sam zahvalan što sam mogao svedočiti njima na desetine hiljada
ljudi, da, milionima koji to veruju, i veruju. I verujem da će mi Bog
omogućiti  da živim dovoljno dugo da to nosim dok to ne obiđe čitav
svet. Verujem da kada dođem u te mračne zemlje Afrike tamo preko,
gde su ti siromašni ljudi obespravljeni i gurnuti u stranu, verujem da će
tamo biti bukvalno hiljade puta hiljade koji će primiti Gospoda Isusa
kada budu videli  Njegovu silu i  budu osetili  svežinu na raznoraznim
mestima.  Kada budu videli  kako nastupaju ta  čuda i  kako se govori
ljudima, čak kada im se bude govorilo na vlastitom jeziku i bude bilo
rečeno šta je to bilo, i to je savršeno svaki put. Oni će na stotine padati
na oltar i pokajaće se zbog svojih greha: Isus Hrist je isti juče, danas i
zauvek. Amen.
Pognimo svoje  glave.  Naš  nebeski  Oče,  oh,  moje  srce  se  zagrejalo,
istinsko je toplo. Ceo svet je sazreo za sud. Neće biti još dugo dok se
sve to ne završi. Ali, oh, Oče, pošto je čas posete upravo ovde, daruj da
Tvoja deca vide, Gospode, brzo. Neka se izgradi velika vera, vera za
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uznesenje,  velika  vera  koja  će  upravo  spremiti  ljude  za  to  veliko
uznesenje.
Dakle, ovde večeras ima bolesnih, Gospode. Oni su u potrebi. Pomozi.
Neka  bi  taj  veliki  Vatreni  Stub,  koji  je  bio  pokazan  tamo  na
fotografiji… Gospode… Osećam da se To sada pokreće u mojoj duši,
umirujući sada te nerve od… Ja verujem Gospode, da si  Ti ovde da
prikažeš uživo ono što sam ja rekao. Daruj večeras da Tvoji ljudi budu
poneseni  na  krilima  vere,  leteći  dalje  od  ovog  posrnulog  čulima
svezanog sveta, što su svezani svojim čulima. Daruj večeras da se oni
probiju  u  tu  oblast  vere  koji  je  iznad  čula,  i  da  prihvate  Tebe,  i  da
veruju, i da odu iz ove zgrade i da budu ozdravljeni. Daruj to Gospode.
Jer mi to tražimo u Ime Tvoga Sina Isusa. Amen.
Da li Ga ljubite? Iskreno, sutra uveče pokušaću doći malo ranije. Ja vas
volim, a vi tako dobro odgovarate na veru tamo napolju. Nemamo takvu
šansu da baš previše često izguramo na jedan takav način svoju dušu i
da se dobro osećam. Upravo sam dobio nešto u velikoj ljubavi iz toga.
Upravo sam…
Prošli  put  kada  sam  bio  ovde,  ovde  je  bio  brat  Baxter  i  oštro  je
propovedao. I upravo sam vam toliko želeo govoriti, da sam upravo…
Počeo sam da propovedam u nedelju, i Sveti Duh me je poneo. I prvo
što sam znao, bio sam… Neko me je izveo napolje. I nikada nisam to
dovršio.  Tako  da  sam pomislio:  “Ooo,  upravo  bih  jednom voleo  da
dođem do tog slušateljstva i da ih postavim na nekoliko dana na jedan
takav način, da bi izgradilo to do određenog mesta pa sve do vrhunca.”
Verujem da će se Bog spustiti na ovu zgradu. Neka bi On to darovao, i
neka bi iscelio svaku osobu ovde, pre nego se završi ova služba. Ooo,
toliko silno to želim videti.
Upravo ovde gde je prošla gospođa McPherson, prošao Paul Reader, i
veliki ratnici vere su prošli ovde. Ooo, Bože, neka bih i ja takođe to
učinio, moja je molitva. Neka bih ovde stajao. Neka bih doneo tu veru
koju su oni naučavanjem doneli ljudima do spoznaje, i da se to raširi
širom grada svuda. Onda će ljudi i žene znati da je taj veliki Lekar sada
ovde, mili dragi Isus. Da. To je ono što ja želim učiniti.
Preko tamo na istočnoj obali, uvek su vikali na mene: “zašto ideš na
zapadnu obalu.” Svi vuku ka Los Anđelosu. Možda je to Božije mesto.
To  je  tačno.  Ovde  će  verovatno  početi  Božiji  sud.  I  to  je  tačno.
Pripremimo  se.  Moj  Bože,  verovatno  će  ovo  mesto  najpre  biti
pogođeno. Ooo, Crkvo, držite se Božije nepromenljive ruke. Molite se.
Koliko vas će se moliti ove nedelje da vidim kako mi je odgovoreno na
molitvu,  da  Bog  protutnji  sa  nečim  kroz  ovu  zgradu  što  će  isceliti
svakoga ko je u Božanskoj Prisutnosti.
Video sam to jednom u Vandaliji, Illinois. Da li ovde ima nekoga ko je
bio te večeri u Vandaliji, kada se taj veliki pljesak prolomio na službi? I
svaka  invalidska  kolica,  sva  nosila,  svaka  slepa  osoba,  svaki  gluvi,
nemi,  svaki  od  njih  je  bio  savršeno  isceljen,  skroz  sve  do  kraja
slušateljstva. Oni su upravo čupkali te stare stvari u ćoškovima kao što
su  te,  njih  dvadeset  ili  trideset  u  ćošku.  A  Bog,  kako  je  On  samo
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delovao.
Želim To ponovo videti. Bože, daruj to u Kaliforniji, moja je molitva.
Dovelo me ponovo nazad jedno od najsilnijih osećanja. Želim to videti.
Volim Paula Reader-a. Ooo, bio sam mali dečak, sedeći kraj njegovih
nogu dok je poučavao. On je stvarno propovedao. Sećam se jedne od
njegovih  propovedi  kada ju  je  propovedao nakon što  je  bio  u  nekoj
zemlji,  i  oh, šta se sve dešavalo. A on, sedeo je na jednom balvanu,
govoreći:  “Ja  se  vozim  na  njemu,  ja  se  vozim  na  njemu.”  Imao  je
malarijsku groznicu, ili nešto tome slično, skoro je umro ali Bog ga je
iscelio, i on je to verovao.
Ja  stojim na njegovom podijumu večeras.  Ooo  Bože,  smiluj  se.  Da.
Neka bi Bog darovao veliko isceljenje.
Dakle,  prozovimo sada molitveni  red.  Gde smo stali  sa  prozivanjem
sinoć? Jedan? U redu. Gde…Kako…Da li ste to danas podelili?
U redu, počnimo sa nečim više, uzmimo osam, večeras počinjemo od
osam. Koje je–kako je–koje je slovo? S, S-osam, osam ka devet, biće
jedanaest.  Pokušajmo  najpre  njih.  A  vi  što  ste  ovde  i  hromi  ste  u
invalidskim kolicima i ostalo, hoćete li samo–vi samo nastavite gledati i
gledajte u ovom pravcu, i ako imate molitvenu karticu podignite je. Ja
ne vidim njih više od dvoje ili troje sa molitvenim karticama. Pazite na
razno razne ljude u tim stolicama i pomagalima, poređajte se sada brzo.
Hajde da pevamo ako može: “Naš Slavni Lekar Sad Je Tu.” Ooo, neka
svako veruje da će On sebe pokazati večeras, pred publikom. Ako ćete
mi vi samo dati nekoliko minuta, i neka svako sada bude u poštovanju,
samo na par minuta sada.
Ooo  Oče,  pomozi  mi.  Deluj  Gospode,  sada  govori,  vreme  je  već
poodmaklo. No ja se molim Bože da Tvoj Anđeo pomaže Tvoga slugu
kao nikada ranije. Daruj to Gospode, da ovih sledećih nekoliko minuta,
daruj  da  bude  više  isceljenja  nego  što  ih  je  ikada  bilo  ovde  na
poslednjem probuđenju koje sam držao, Gospode. Daruj to, u Ime Isusa,
molim se.

Naš slavni lekar sad je tu, naš mili dragi Isus.
On utehu nam daje svu, naš spas je samo Isus.
Slušaj peva neba poj, anđela to silan broj,
I ti srce moje poj, Isus, Isus, Isus.

[Brat Branham počinje pevušiti “Slavni Lekar.” – Izdavač.]
…pesma zauvek…

[Brat Branham govori nekome tako da ga ne čuju – Izdavač.]…kažete
da je  ona bila…?…Bog vas  blagoslovio.  Neka svi  budu u najvećem
poštovanju  u  kojem  mogu.  Ovaj  brat  kaže  da  je  vozio  osamstotina
kilometara. Kći mu umire od raka u Pasadeni. I rekao je: “Ooo, smiluj
se, smiluj se.”
Dragi Isuse molim Te. Skupovi upravo sada počinju. Daruj Gospode, da
upravo sada onaj isti Anđeo koji je došao iza zatvorskih rešetaka gde je
Petar  ležao  vezanih  ruku  i  nogu.  Nije  mogao  ustati  i  trebao  je  biti
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sutradan ubijen. Ali dole u Markovoj kući, oni su se molili. I onda je
Anđeo zasijao kroz prozor i Petar je bio oslobođen.
Daruj upravo sada, da Anđeo o kojem sam govorio, da Anđeo Božiji
zasija u toj bolnici gde leži ta žena svezana od demona. Neka njegova
sila bude slomljena. Neka i ona bude oslobođena kao što je bio i Petar
tamo davno, da izađe iz bolnice i da postane slobodna i služi Gospodu.
Čuj molitvu svoga poniznog sluge,  pošto mi to  molimo u Ime Isusa
Hrista. Amen.
Bog te blagoslovio moj brate. Idi sada. I veruj, i Bog će ti to darovati.
Amen.
U redu,  dovedite  svog  pacijenta.  Verujte  sada.  Da  li  onda  verujete?
Verujete? Da čujem kako ona to kaže. Hoću da čujem vas. Amen. Ona
sada oseća  Njegovo Prisustvo,  verujte  da  je  Bog obavio  Svoja  dela.
Koliko vas sada veruje zajedno samnom? To je tačno.
Dakle,  kasno  je.  I  ako  svako  upravo  sada  bude  u  maksimalnom
poštovanju, onoliko koliko to samo može u narednih nekoliko minuta…
Nemojte se komešati ako je to moguće u roku od nekoliko minuta. Sada
je veliko Pomazanje na meni.
Gledajte prijatelji, govorim vam iz srca (Vidite?), najiskrenije koliko to
ja  mogu:  Taj  Anđeo  Gospodnji  je  sada  ovde.  Anđeo  o  kojem  sam
govorio, Onaj koji se nalazi tamo na fotografiji, upravo sada je ovde. To
je tačno.
Verujte sada. Želim razgovarati sa ljudima. Budite samo u poštovanju.
Verujte  od  sveg  srca  da  će  to  Bog darovati.  Možda će  ljudi  postati
isceljeni čak ako se i ne objave njihova stanja u kojima se nalaze da bi
se videlo šta nije u redu sa njima. Molim svakoga da bude u poštovanju.
Dakle, dobro veče, majko. I mene je to takođe malo prodrmalo, i želim
malo da se umirim dok vam budem govorio. Da li Ga volite? Da li Ga
volite od sveg srca? Od sveg srca? Da, gospođo. Služite Mu već izvesno
vreme,  zar  ne?  Još  od  detinjstva,  kao  mala  devojčica…?…To  je
počelo…?…to stanje. Dugo je trajalo a sada imate problema sa živcima,
nije li  to tačno, sestro? Da, gospodo. Bili  ste… Svugde ste pokušali,
pokušali ste da imate… Mnogi specijalisti su vas pregledali, nisu li, da
bi videli ako mogu… Niko ne zna šta je to prouzrokovalo. Da li je to
tačno? Tačno je. U redu. Ovo što sada govori zna šta je to.
Naš Nebeski Oče, budi milostiv ovoj majci. Pošto ona ovde stoji, ona
želi biti isceljena. Ona je išla kod mnogih lekara, i nijedan joj ne može
pomoći. Kao kod žene sa tečenjem krvi, ona je učinila mnoge stvari i
potrošila sav svoj novac na lekare; i ni jedan je nije mogao izlečiti. Ali
ona je rekla u svom srcu: “Ako bih mogla samo dotaći Njegove haljine,
ozdravila bih.” I ova žena je bila kod mnogih lekara, pošto sam ih video
kako je ispituju, i video sam kako negativno klimaju glavom, i govorili
su joj da dođe sebi, a i ona je svedočila ovde na mikrofonu da je bilo
tako. Daruj, Gospode, Svoje blagoslove na nju. Jadnica, ona želi da živi.
Počela je da stari. No Ti si se pojavio Abrahamu kada je on imao sto
godina. I dao si mu obećanje, i on Ti je verovao dvadeset i pet godina
pre nego se to desilo. No on je gledao na stvari koje nisu kao da jesu, i
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Ti si ga nagradio. Tebi Oče godine ništa ne znače. Ti si Božanstvo. Ti si
Stvoritelj.  Pomozi  mi da imam veru za nju,  videći  da je  za nju bilo
mnogo puta moljeno u molitvenim redovima. Ali, Ooo, večni Bože, čuj
molitvu svoga sluge večeras, olakšaj joj ovaj put, i ona će Ti verovati.
Ti demonu, oh, sakrio si se od lekara, istina je. Ali se ne možeš sakriti
od Boga. Izađi iz žene u Ime Isusa Hrista.
Podignite svoju ruku. Recite: “Slava Gospodu.” Idite sa podijuma; vi ste
zdravi.
Recimo: “Slava Gospodu.” U redu, dovedite damu. Bog ju je iscelio. To
je tačno. Da li mi verujete kao Božijem proroku? Želite li biti isceljeni?
Zaboravite  što  se  nervoze  tiče;  ti  si  već  isceljena  sestro.  Bog  te  je
ozdravio  u  Ime  isusa  Hrista.  Bog  te  blagoslovio.  Recimo  “Slava
Gospodu,” svi. Amen.
Vratar  je  to  takođe  uhvatio,  tamo  dole.  Vidite?  U  redu.  Svi  u
poštovanju. U redu, dovedite tu damu. Dođite brzo. Verujte Gospodu.
Dakle, On je ovde sa velikom silom. Upamtite, oni su doveli damu na
podijum. A eno je sada ide, hoda dalje. Svi u poštovanju i verujući.
Sestro,  da  li  veruješ?  U  redu,  sestro,  tumor  te  je  napustio.  Idi  sa
podijuma i raduj se. Reci “Slava Gospodu.”
U redu, dovedite svog pacijenta. Bog te blagoslovio brate. Idi i raduj se i
budi zdrav. Amen.
Kako si sestro. Da li mi veruješ kao Božijem proroku? Od sveg srca? Da
li  želiš da se otarasiš… Ono što želiš je da… Želiš da se rešiš svog
artritisa, zar ne? Podigni ruke i reci: “Slava Gospodu.” Sada, stani na
noge. I idi sada sa podijuma verujući od sveg srca, i bićeš isceljena.
Reci: “Slava Gospodu.” To je ono za čega On želi da vas zadobije, da
Ga zbog toga slavite.

Recimo: “Slava Gospodu,” svi. Verujte sada.
Ta dama se spotakla o to. Toga se plašim. U redu, dovedite tu damu.
Samo trenutak.  Malo  se  plašim da  ona  to  propušta.  No  čekajte  dok
oni…?…Dovedite je u…
Kako si sestro. Pogledaj ovamo. Da li veruješ od sveg srca? Da… Nosiš
naočare. To je zbog astigmatizma na očima. No ti si i nervozna, zar ne?
Vidim  te…  Da,  imaš  stomačne  tegobe,  zar  ne?  Imaš  čir  na
dvanaestopalačnom. Idi kući i jedi šta god poželiš…?…

Recimo:  “Slava  Gospodu.”  Prijatelji,  On  je  ovde,  ako  Mu  samo
verujete.
U  redu.  Dovedite  mi  svog  sledećeg  pacijenta.  Svi  neka  budu  u
poštovanju. Verujte. Ovde sa moje strane stoji vera. Vi verujete, zar ne,
majko? Da li želite biti isceljeni? U redu, zaboravite da ste ikada imali
rak. Bog vas je upravo iscelio od toga. Idite sa podijuma i recite: “Slava
Gospodu.”

Recimo: “Slava Gospodu,” svi. Tako se veruje Gospodu. Verujte.
Isus je rekao: “Ovi znaci će pratiti one koji veruju.” Da li je to tačno?
“Ako budu polagali  ruke na  bolesne oni  će  ozdravljati.”  Da li  je  to
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tačno?  Ako  položim  svoje  ruke  na  vas,  hoćete  li  biti  isceljeni  od
artritisa? Idi,  i  kako si to primio, verujte to u Ime Gospoda Isusa. U
redu. Amen.

Recimo: “Slava Gospodu,” svi.
Jedna stara majka sedi ovde u invalidskim kolicima. Ona se raduje zbog
toga što su ostali bili isceljeni, zar ne, majko? Pokušavate da verujete,
zar ne? Vidim u kakvom ste stanju. Vi ste paralizovani, zar ne? Da li je
to tačno? Uglavnom desna strana. Imali ste moždani udar koji vas je
paralisao. Patite i od obolele mokraćene bešike, zar ne? Zbog mokraćne
bešike  ste  veoma nervozni.  Dakle,  ako  ćete  verovati  od  sveg  srca…
Dakle, samo verujte.
Tamo je neko sedi odmah iza, i hvata se za istu stvar. Ja sam… Samo da
vidim u čemu je problem.  Vidiim kako to dolazi.  Samo se nastavite
moliti samo za minut.
U redu, svi verujte. Dođite sada. Dovedite brzo pacijenta. Neka svako
bude sada u poštovanju.  Dakle,  nastavite  se  moliti  sestro,  gledajte  u
ovom pravcu. Vi učinite to: vi gledajte i verujte da je Bog rekao…Ovo
je sada istina što vam ja govorim. Da li verujete u to? Verujte sada.
Kako ste sestro. Da li verujete od sveg srca? Da li verujete da je naš
Gospod  Isus  ovde  da  vas  ozdravi?  Dakle,  mi  smo  savršeni  stranci,
nismo li  sestro?  Dakle,  samo malo.  Želim samo malo razgovarati  sa
vama. Osećam da se to trese. Možda bih želeo da popričam sa vama,
samo da bih video šta će Gospod reći. Da li Ga volite od sveg srca? Da
li ste svesni tog Nečega da je sada blizu vas? Vi znate da je Nešto u
blizini što se sada dešava. Dakle, to je Duh Božiji.
Vi  ste–vi  imate…Vi  ste  zabrinuti  zbog  nečega.  Vi  ste  uznemireni  i
uzrujani.  I  to  nije–to  je  nervoza  radi  jedne  stvari.  Vi  ste  istinski
nervozni, zar ne? Neka vrsta mentalne nervoze, to vas na neki način
navodi da–oh, imate svakojaka čudna osećanja i tako dalje. Nije li to
istina? I to uglavnom deluje na vama popodne, i sve do kasno uveče
kada  postanete  umorni  i  slomljeni.  I  vi…i  to  je  proizvelo  nevolju.
Dakle, ako samo uspem da se probijem do toga. Samo nastavite da se
molite,  samo  minut.  To  je…  To  je  ono  što  je  prouzrokovalo  vašu
nevolju. To je zbog nervoznog stanja.
Dakle, želim samo da vas podsetim da ja razgovaram sa vama kao što je
i Isus razgovarao sa ženom kraj studenca. I ovoj sestri, osoba što stoji
blizu nije vaša… Ovo je vaš brat. Ali To što govori i što vam je na srcu
je Duh Božiji. Da li to verujete?
Ooo da, vidim u čemu je vaša nevolja. Imate tumor, zar ne? To je tačno.
Nije li to tumor? Tako je. Da li verujete da će vas Bog isceliti? U Ime
Isusa Hrista, primite svoje isceljenje.
Recimo: “Slava neka je Bogu,” radi ovoga. U redu. Dovedite te dame
zajedno,  samo brzo.  Dođite  sestro.  U redu,  neka sada svako bude u
poštovanju samo još nekoliko trenutaka. I mi…
Dakle, sestro, želim da pogledate ovamo, tako da navedem da vam To
govori samo malo. Dakle,  ponekad, to zavisi  od toga koliko dugo vi
razgovarate  sa  nekom osobom,  kako To otkriva.  Ja  moram stupiti  u
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kontakt sa vama. Ponekad gledam oko ljudi sa velikom verom, i samo
kažem šta nije u redu sa njima, i oni odmah budu isceljeni. Ali ja se sada
pokušavam izboriti sa ovim, razumete, samo da vidim šta će se dogoditi.
Dakle, da li mi verujete kao Božijem slugi? Da li verujete od sveg srca
da me je Isus Hrist poslao da se molim za bolesne? I ako bih–trebao
položiti ruke na vas, da li verujete da to što sada osećate što dolazi–da je
između mene i vas sada Božiji Duh? Da li veruješ u to od sveg srca?
U redu sestro, ti si poprilično dugo bolovala od onoga što nije u redu s
tobom. Za tebe su se i ranije molili. Bila si u redovima i molilo se. Imala
si  molitvu  i  kod kuće radi  toga.  Imaš  problema sa  srcem.  Nije  li  to
tačno? Da, gospodo; to je srce ispunjeno nervozom. Dakle, ja… Da li
verujete da će vas Bog ozdraviti ako Ga budem zamolio? Dođite ovamo.
Ooo Isuse, sada shvatam da ovaj neprijatelj broj jedan ubija više ljudi
nego  bilo  šta  drugo,  Ti  si  poslao  Svog  Anđela  osloboditelja  da  bi
oslobodio ljude. U Ime Isusa Hrista neka bi naša sestra bila isceljena.
Bog te blagoslovio sestro. Možeš ići i radovati se, budi srećna. Reci:
“Slava Gospodu.”
U redu, dođite napred, damo. U redu, svi neka budu u poštovanju. Da li
verujete  sestro?  Želim da  pogledate  sada  ovamo.  Verujte.  Verujte  u
Boga  od  sveg  srca.  Šta  mislite  o  svemu  ovome?  Mislite  li  da  je
predivno? Da li verujete da je To Duh Gospodnji? Da li verujete da ono
što osećate sada je Duh Gospodnji?

Vidim da je vaš put osenčen sa mnogim senkama, nije li?
Dakle,  budite  svi  u  poštovanju.  Dakle,  to  je  samo… To je  na  neki
način… Ne vidim baš jasno sada za tu sestru. Upamtite prijatelji, ja to
moram videti.  To mora doći.  Pokušavam da ne dotaknem njeno telo.
Ako bih dotakao njeno telo,  za tren bi verovatno To reklo šta nije u
redu. Ali ja pokušavam da to učinim tako što ću videti, da vidim hoću li
videti viziju (Razumete?) upravo pre nego se desi. Neka svako veruje.
Koliko vas veruje da je Bog u stanju da učini ovog kroz Svoga slugu? U
redu. Dakle, Sotona pokušava ovde da se bori samnom. Samo trenutak.
Želim da samo pogledate ovamo sestro i  da verujete.  Želim samo da
razgovaram sa vama, samo na tren. Ja…
Vi ste zaista odlučili da je ovo zaista Božiji put da bi bili isceljeni. Da li
je to tačno? Vi to verujete od sveg srca. Nervozni ste, zar ne sestro? Vi
ste sada veoma nervozni. Dakle, vi ne možete… Vi osećate to Nešto
čudno oko sebe. To neće–to vam neće nauditi. To je stvar koja će vas
isceliti, ako ikada budete isceljeni. Zato što ja verujem da je to Gospod
Isus. Osećam…
Da, to je u vašem… Imate probleme sa bubrezima, zar ne? I sa leđima.
Tako je. U redu, dođite ovamo i budite isceljeni.
Ooo, Bože, Autore Života, imaj milosti za ovu ženu, pre nego što je
ubije taj otrov iz urina, Gospode. Sotona je odlučan da pošalje ovu ženu
u prevremeni grob. Ali Gospode, ja večeras dolazim u Ime Tvoga Sina,
Isusa Hrista.

Sotono, pusti tu ženu. U Ime Isusa Hrista te ukoravam. Amen.
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Da li veruješ? Idi raduj se i budi sretna.

Recimo: “Slava Gospodu,” svako. U redu, dovedite tu damu. U redu,
neka svako  bude  u  poštovanju  za  jedno  vreme.  Dođi  ovamo majko.
Vidim ovde nekoga na štakama. Ja sam… Dakle, On možda neće reći
šta je prouzrokovalo da ona bude hroma. Samo trenutak, tako da bi vi
mogli videti da Sveti Duh radi i na hromima kao što On radi i na ma
kome drugom. Dakle, ja ne mogu isceliti tu ženu. Bog to zna. Ali mogu,
Božijom milošću, pomoću ovog dara, mogu reći šta sa njome nije u redu
i šta je to prouzrokovalo i tako dalje. To je tačno.
Dakle,  mogao  bih  ovde  stajati  i  moliti  se  za  tebe  dok ne  bi  postao
stvarno jedan starac.  To te  nikada ne bi  iscelilo.  Ali  ne možeš ovde
stajati a da ti ja ne kažem šta nije u redu s tobom i šta ti je u srcu. Zato
što je to Božiji dar koji mi je Bog dao. To je moje–da radim sa time
onako kako mi Bog to naloži. I… Ali da se isceli, Isus je to već učinio.
Dakle, sada ću malo da razgovaram sa vama damo. Dakle, majko, želim
da vi to verujete od sveg srca da je naš Gospod Isus ovde. Dakle, mi
smo stranci, nismo li, majko? Nikada se nismo sreli u životu. Stranci
smo. I nikada… Dakle, da li verujete da po Božijoj milosti, da ću ja biti
večeras  u  stanju  da  vam pomognem molitvom?  Vi  to  verujete,  i  vi
verujete da ono što Ga ja zamolim, da će On to meni darovati? Dakle,
ako–ako vas ja zamolim… Ako–ako ja… Vi znate da smo mi… Ja o
vama ništa ne znam;  to  je  upravo… Ne,  ništa  ne znam o vama.  Ali
pokušavam da sa vama razgovaram.

Vi ste ljudsko biće, jedna majka; vi imate duh koji ja takođe moram
kontaktirati ovim darom. I pošto vaša vera To povlači dole, To dolazi
preko mene i govori Samo od sebe. Razumete? To nisam ja koji time
baratam; to ste vi. Razumete li? Vi ste ta koja upravlja.

Dakle, ja sam… Upravo sam… Da razgovaram s vama. Da li Ga volite
od sveg srca? Od sveg srca? Od sveg srca. Bog vas blagoslovio sestro.
Neka vam Bog daruje da budete još bliskiji s Njime, majko. Da, majko,
nije li to taj štap što vas muči; vi imate kancer. Nije li to tačno? To je
rak. Zato ste vi slabi na njemu. Da li je to tačno? Dođite ovamo i budite
isceljeni.

Naš  Nebeski  Oče,  pomozi  našoj  dragoj  sestri.  Ooo,  milostivi  Oče,
daruj isceljenje našoj sestri.

Ti demonu zvani rak, u Ime Isusa Hrista, ostavi tu ženu. Izađi iz nje.
Veruj sada majko. Stavi na rame svoj stari štap i napusti zgradu…?…
Kažimo: “Slava Gospodu,” svako. Bilo je nešto što me je potreslo u

trenutku kada sam prozvao taj rak. Tamo je… Dakle,  samo trenutak.
Ako mogu to pronaći u publici… Budite sada svi u poštovanju. Mali
dečak,  vidim  da  imaš  molitvenu  karticu  u  ruci,  dušo.  Dakle,  samo
trenutak. Pogledajte taj…

Tamo nije rak. Upravo… Evo šta je. To je jedna dama koja leži tamo
na nosilima. Nije li to tačno sestro? Veruj u Gospoda Isusa Hrista i Bog
će vas isceliti od tog raka. Imaš to već dugo vremena, zar ne sestro?
Muči te već godinama. Nije li to tačno. Vidim dugo vreme tame. Nije li
to  tako,  tata? Da li  verujete da ona može biti  isceljena? Verujete da
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može od sveg srca? Majko, da li ti to veruješ?
Dakle, gledaj. Rećiću ti u čemu je problem. Evo vašeg problema. Vi

pripadate crkvi. To je tačno. Ali vi niste u takvom odnosu sa Bogom u
kakvom  bi  trebali  biti.  Vi  želite…  Nije  li  to  tačno?  Vi  pokušavate
verovati. Pripadate određenoj denominacijskoj crkvi. Nije li to tačno?
Mogao bih joj reći ime odmah sada, no… Da li želite da kažem kojoj?
Da  li  bi  vam  to  pomoglo?  Mislim,  ako  ne  grešim,  da  vi  pripadate
Metodističkoj crkvi,  ili  Metodističkoj ili…To je Metodistička crkva i
ja…Da li je to tačno? U redu.

Verujte u Gospoda Isusa Hrista i On će vas isceliti od tog raka upravo
tamo na mestu gde se nalazite. Amen. Amen. Verujte to. Prihvatite to.
Ustanite. Zbacite svoju odeću unazad. Idite iz zgrade i budite isceljeni, i
idite kući. Bog neka blagoslovi tu ženu. Bog leči Metodiste, Baptiste,
Prezviterijane.

Ona je ustala i takođe i prihvatila svoje isceljenje. Sa štaka–odnosno sa
nosila.  Recimo:  “Slava  Gospodu.”  Izvedite  je  samo  napolje.  Ide  sa
verom u Ime Gospoda Isusa.

Naš slavni lekar sad je tu, premili dragi Isus,
On utehu nam daje tu, naš spas je samo Isus.
Slušaj peva neba poj, anđela to silni broj,
I ti srce moje poj, Isus, Isus, Isus.

U redu, sedite samo za tren. Ne znam šta se dogodilo toj ženi. Samo
trenutak  sada.  Svako  neka  bude  u  poštovanju.  Tamo  sam  govorio
malom dečaku. Mislim da je to bilo upravo ovde. Video sam nešto na
tom malom dečaku, ali nisam uhvatio šta je to bilo.

Dušo, ti sediš tamo, veoma sladak mali dečak. Želim da ustaneš na
minut. Želim da pogledaš na brata Branhama. Dušo, da li mi veruješ?
Veruješ mi. Pa, blagoslovljeno tvoje malo srce. Dakle, nikada se nismo
sreli u životu. Ja ne znam ko si niti bilo šta drugo. Ali želim da pogledaš
u ovom pravcu, i želim da ti… Da li veruješ da ako bi naš Gospod Isus
bio ovde… Da li se sećaš da je On uzimao male dečake kao što si ti i
blagosiljao ih? I–i rekao je: “Ne branite deci da dolaze ka Meni.” Nije li
On to činio? Pa, dakle, ko bi On bio ovde večeras, šta bi On onda učinio
za tebe? On bi te iscelio, za ne?
Želim da staviš svoju molitvenu karticu dole na sedište. Želim da dođeš
ovamo  gore  do  mene.  Nešto  nije  u  redu  sa  njime.  Postoji  previše
povlačenja na tom mestu. Ne mogu proniknuti šta je u pitanju. Samo da
dobijem mališana da dođe ovde pored mene.

Dođi ovamo mali dečko. Dakle, želim da gledaš ovamo. Fin mališa…
Da, dragi dečko. To je krvaranje na zadnjem crevu, mislim da je tako.
Da li je to tačno? Problem sa zadnjim crevom… U redu, mali dečače,
dođi  ovamo.  Isus  je  otišao  gore  na  Nebo,  ali  On  je  poslao  brata
Branhama da položi ruke na tebe. Da li veruješ to?

Oče, ja se pokoravam zapovestima moga Gospoda, da će ovaj dečak
biti slobodan od onoga što ga muči. U Ime Isusa Hrista, ja to molim.
Amen. Bog te blagoslovio dragi dečače.
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Recimo: “Slava Gospodu!” Moj Bože. Budite u poštovanju. Kako je to

predivno. Ooo, dečko želi da se rukuje sa svima njima tamo. Nije li On
predivan?

Zbog čega taj čudni pogled, sestro? Želite da se molimo za vas, zar ne?
Pokušavate da… Rekli ste u svom srcu: “Ako bih mogla stići tamo gore,
bila bi isceljena.” Da li je to tačno? Spustite svoju molitvenu karticu i
dođite ovamo. Da,  gospođo.  Tako je.  Dođite samo ovamo na minut.
Dobra vera.

Razlog što je dovodim ovamo gore je taj što ona želi doći. U njenom
je srcu da dođe. Ona želi samo da je ja dotaknem. Ona je već isceljena.
Ona želi da je ja dotaknem.

Nije li došlo na vas to istinski čudno osećanje kada ste–kada sam vam
to rekao? Dođite ovamo na tren. Dakle, tvoje ženske bolesti su prestale,
sestro. Možeš sići sa podijuma radujući se. Služi Gospodu sada od sveg
srca.

Recimo: “Slava Gospodu.” Crnkinja sedi tamo. I ona takođe želi biti
isceljena, zar ne sestro, sedi tamo na kraju. U redu, ustanite. U redu.
Želite  da se otarasite  te  nervoze,  zar  ne? Nije li  to  tačno? Podignite
svoje ruke i recite: “Slava Gospodu,” i završite s time. Bog vas je sada
iscelio. Amen.

Recimo: “Slava Gospodu.” Koliko vas veruje od sveg srca? Ustanite.
Neka svaki od vas bude isceljen?

Ooo, Isuse, Božiji Sine, isceli… Svakoga… Upravo sam dotakao malu
bebu sa ekcemom koji je izbio sa boginjama da bi je Bog iscelio.

Položite ruke tamo jedni na druge, vi narode. Polažite ruke jedni na
druge. To je tačno.

Ooo Bože, smiluj se sada. Isceli one koji su u potrebi. Neka bi se Sveti
Duh spustio na publiku upravo sada i iscelio svakoga od njih…


